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Protokoll fört vid årsmöte
i Lindshammar samhällsförening

Plats och tid: Trädgården vid caféet, torsdag 30 juni 2022, kl. 18.00

Närvarande var 13 hushåll/sommarboende:
Eva Eriksson & Stig Johansson
Kenth Engström
Rune & Inga-Maj Olsson
Björn Johannesson
Geert Nilsson
Kerstin Svahn
Monika Agnås (ej medlem vid årsmötet)
Wally & Börje Jurestedt
Birgit Eriksson
Tommy Brink
Karolina & Jonny Lindroos
Benny Knutsson
Kristoffer Blom & Jessica Rylander (från §9)

Även Niklas Jonsson från Uppvidinge kommun närvarade vid mötet.

1. Val av mötesordförande.
Benny valdes till årsmötets ordförande.

2. Val av sekreterare.
Jonny valdes till sekreterare för årsmötet.

3. Val av justerare.
Eva och Stig valdes till protokolljusterare.

4. Fråga om mötets behöriga utlysande.
Mötet fann att kallelsen har skett enligt stadgarna då den skickades den 9 juni och därmed tre
veckor innan årsmötet.

5. Fastställande av dagordning.
Mötet godkände den utsända dagordningen.

6. Redogörelse av verksamhetsberättelse.
Lindshammar samhällsförening bildades vid ett första möte 2021-08-03. Vid mötet deltog 27
hushåll med minst en deltagare. En styrelse bildades och stadgar för föreningen antogs.

Till styrelse valdes: Benny Knutsson (ordförande), Sandra Karlsson, Kristoffer Blom och
Jonny Lindroos.
Under år 2021 hölls ett protokollfört styrelsemöte samt flera korta samtal via messenger.

Styrelsen har haft flera kontakter med Fröseke samhällsförening för att få tips och idéer. En
omröstning kring vad grusplanen, där Smultronstället låg, påbörjades.

Samhällsborna fick komma med förslag på vad den ska användas till.



Årsmöte - Lindshammar samhällsförening -  sida 2 av 3

Vi har också gjort en hemsida för Lindshammar samhällsförening med adressen
www.lindshammar.se. Ett förslag på att vakta vid glasbruket några helgnätter kom från
styrelsen men genomfördes aldrig då intresset för att delta var för litet.

Verksamhetsberättelsen bifogas protokollet.

Omröstningen bland de förslag som inkommit  till f.d. Smultronstället skedde under 2022.

7. Redogörelse av bokslut.
Mötet konstaterade att punkten ej är aktuell för 2021 då föreningen inte har förfogat över
några medel.

8. Revisionens berättelse.
Någon revision har under 2021 ej funnits.

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser.
Punkten är ej aktuell enligt ovanstående punkt.

10. Fastställande av medlemsavgift.
Diskussion fördes om möjlighet till stöd från kommunen och det konstaterades att detta mest
är anpassat till idrottsföreningar. Mötet fann att föreningen ska ha en medlemsavgift om 200
kr per år per hushåll/sommarboende respektive 100 kr per år för enkelhushåll. Styrelsen har i
uppdrag att föreslå hur detta löses administrativt. I och med att föreningen nu kommer att
hantera likvida medel behöver man framöver ha kassör och revisor.

11. Val av styrelseordförande/föreningsordförande.
Årsmötet gav enhälligt fortsatt förtroende till Benny Knutsson som föreningens ordförande.

12. Val av kassör.
Till föreningen kassör utsågs Sandra Karlsson. Mötet befullmäktigar Sandra att öppna de
konton och tjänster som är nödvändiga för föreningen.

13. Val av övriga ledamöter.
Årsmötet gav fortsatt förtroende till Sandra Karlsson och Jonny Lindroos som ledamöter i
föreningen. Kristoffer Blom har tidigare aviserat att han från årsmötet har valt att avsäga sig
styrelseuppdraget.

14. Val av två revisorer.
Rune Olsson och Eva Eriksson valdes till föreningens revisorer.

15. Motioner och förslag från styrelsen.
Inga motioner har inkommit till mötet. Efter lite diskussioner framkom att det önskas att
föreningen ska kunna lära känna varandra bättre och arbeta med att få en fungerande
grannsamverkan så att vi får skyltar att sätta upp.

16. Övriga frågor.
Frågor ställdes till Niklas Jonsson från Uppvidinge kommun.

Niklas berättade om vad kommunens ansvar för vägar är och att det gäller lokalgator samt in-
och utfarter inom 50 km/h. Riksvägen är Trafikverkets ansvar och eftersom riksvägen räknas
som en prioriterad väg är det inte aktuellt för Trafikverket att sätta upp t.ex. övergångsställen.
Det berättades om en skrivelse som gjorts till Trafikverket om situationen på 31:an med
begäran om sänkt hastighet och/eller fartkamera vilket avslogs från Trafikverket.
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En möjlighet som diskuterades på mötet var om man skulle kunna flytta kommunens infart till
östra delen av Lindshammar och därmed skapa en säkrare in-/utfart samt då även en säkrare
plats för övergång.
En del bybor använder den gamla riksvägen, men den skottas och sandas inte vintertid.

Det diskuterades om kontakten med Fröseke och deras obemannade butik som har startats.
Niklas berättade även om ICA i Norrhult där man har självservice och tillgång till butiken
utanför ordinarie öppettider.

I Fröseke finns det även ett husbilsprojekt. Niklas frågade om detta kunde vara något för
Lindshammar.

Fråga kom upp om skolskjuts. Boende i Björnhult som har sina barn i skola i Uppvidinge
kommun får inte skolskjuts med hänvisning till att man bor i Vetlanda kommun. Niklas ska
kolla upp detta om man kontaktar honom.

Glasbruksfastigheten diskuterades. Bruket är idag herrelöst vilket en fastighet kan bli om
ägaren går i konkurs och fastigheten inte säljs. Det fanns inga nyheter om när bruket kan bli
aktuellt att sanera. Länsstyrelsen har varit på plats och konstaterat att det finns hälsovådliga
nivåer av gifter även i t.ex. damm inne i bruket. Kommunen har spärrat runt bruket med
betongsuggor så att de som besöker platsen inte ska kunna hävda att man inte visste att
bruket ej ska beträdas

Folkets hus diskuterades. Fastigheten såldes på exekutiv auktion och ägs av samma ägare
som har .tex. hotellet i Älghult. Fastigheten förfaller och får besök då dörrar är uppbrutna. Om
en fastighet missköts allvarligt och är allmänfarlig kan kommunen begära att fastighetsägaren
med hot om vite vidtar åtgärd. Om så inte sker kan man utföra nödvändiga åtgärder för att
göra en fastighet säker för allmänheten och sådant arbete debiteras då fastighetsägaren. I
dagslägen finns inga sådana olägenheter i Folkets hus, men fastigheten bevakas.

Då det inte fanns några ytterligare frågor förklarades årsmötet avslutat.

Sekreterare

Jonny Lindroos

Protokollet justeras

Eva Eriksson                                            Stig Johansson


